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Protokół  XLVII sesji 

Rady Miejskiej we Włoszczowie 

z dnia 20 października 2022 roku 

 

                Obrady czterdziestej siódmej sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej we Włoszczowie 

rozpoczęły się o godzinie 900 i trwały do godzinny 950. W obradach sesji uczestniczyło 15 

radnych zgodnie z listą obecności.  

W sesji uczestniczyli również: 

1. Grzegorz Dziubek – Burmistrz Gminy, 

2. Sławomir Owczarek – Dyrektor Biura ds. Inwestycji, 

3. Dariusz Górski – Skarbnik Gminy,  

4. Iwona Boratyn – Rzecznik Prasowy Gminy Włoszczowa, 

5. Grzegorz Ślusarczyk – Naczelnik OR, 

6. Maja Kokowska – Radca Prawny. 

 

Obradom przewodniczył Grzegorz Dudkiewicz .  

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał wszystkich zaproszonych gości. 

Do punktu 1  

Przewodniczący Rady - otworzył obrady czterdziestej siódmej nadzwyczajnej  sesji VIII 

kadencji Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 15 radnych i obrady                      

są prawomocne.  

Na sekretarza obrad powołał Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Krzysztofa Suligę.  

Do punktu 2 

Przewodniczący Rady - zwrócił się z pytaniem czy są uwagi lub propozycje zmian  

do porządku obrad, uwag nie zgłoszono. Przewodniczący poprosił radnych o wyrażenie zgody 

na  przedstawienie dwóch tematów z uwagi, iż w porządku obrad nie ma spraw różnych.  

Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie przyjęcie nowego porządku obrad. 

Głosowanie: 14 głosów „za”, porządek obrad został przyjęty. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie  prawomocności obrad, powołanie sekretarza obrad.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Podjęcie uchwały w sprawie: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Włoszczowa                      

na 2022 rok, 

4. Zamknięcie obrad.   

                                                                                                                                                                                                               

Do punktu 3.1 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Włoszczowa na 2022 rok  
Przewodniczący Rady- poprosił Dariusza Górskiego Skarbnika o przedstawienie projektu 

uchwały. 

Dariusz Górski Skarbnik –  powiedział, iż dzisiejsza sesja związana jest z wypłatą dodatków 

na pelet, LPG, olej opałowy i drewno dla gospodarstw domowych i jest to kwota 1 371 9000,00 

zł. Dodał , że plan dochodów i wydatków na 2022 rok zwiększony zostaje o kwotę    

4 260 318,57 zł w tym: 

Dochody: 

 2 888 418,57 zł dodatkowe dochody na 2022 rok z tytułu udziału we wpływach z podatku 

dochodowego od osób fizycznych (PIT). Pismo Ministra Finansów z dnia 30.09.2022r.,  

 1 371 900,00 zł środki na wypłatę dodatków dla gospodarstw domowych (pellet, LPG, olej 

opałowy, drewno), 
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Wydatki: 

 47 900,00 zł zwiększenie planu wydatków - Samorządowe Centrum Oświaty,  

 270 000,00 zł odsetki od kredytów oraz obligacji – wydatki na obsługę długu,  

 2 466 818,57 zł rezerwa środków na inwestycje,  

 1 371 900,00 zł wypłaty dodatków (pellet, LPG, olej opałowy, drewno), dla gospodarstw 

domowych,  

 88 700,00 zł zwiększenie planu dotacji podmiotowej dla Domu Kultury we Włoszczowie, 

w związku ze wzrostem kosztów utrzymania budynku (energia elektryczna, cieplna, 

pozostałe), 

  15 000,00 zł zwiększenie dotacji celowej na wkład własny do projektu „Zakup systemu 

nagłośnienia dla sali widowiskowej im. Przemysława Gosiewskiego w Domu Kultury we 

Włoszczowie". 

Powiedział, że do załącznika nr 2 do projektu uchwały zgłasza poprawkę, która dotyczy działu 

921 kultura i ochrona dziedzictwa narodowego rozdziału 92195  pozostała działalność. 

Zamiast § 6050 będzie § 4300 zakup usług pozostałych i kwota 6000 pozostaje bez zmian. 

Dodał, że poprawka w załączniku Nr 2 nie wpływa na treść uchwały. Pozostałe zmiany dotyczą 

przeniesień planu pomiędzy zadaniami w ramach funduszu sołeckiego.  

Odniósł się również do kwoty 2 888 418,57 zł, która została przekazana na podstawie pisma 

Ministra Finansów z dnia 30.09.2022r. jako dodatkowe środki z wpływów  w podatku 

dochodowym od osób fizycznych (PIT). Wyjaśnił, że kwota 14 mld dodatkowa dla 

samorządów, która była ogłaszana i przekazywana w tym roku dla samorządów w przypadku 

gminy Włoszczowa to kwota 2 888 000,00 zł i nie są to żadne dodatkowe pieniądze od rządu. 

Pieniądze te  przekazywane są  wcześniej. Zamiast wypłacane w 2023 roku są przekazane          

w 2022 roku. 

Radna Anna Błaszczyk – zapytała o środki dodatkowe jakie gmina dostała  w 2021 r oraz     

2020 r, które należą się każdemu samorządowi.   

Dariusz Górski Skarbnik- wyjaśnił, że w 2021 roku nie było dodatkowych środków   

przekazanych, ponieważ był inny system przekazywania udziałów w podatku dochodowym od 

osób fizycznych. Obecnie ministerstwo zakłada plan roczny i przekazuje co miesiąc 1/12 i na 

koniec roku budżetowego środki są wyrównywane. Na koniec roku będzie można wiedzieć     

w jaki sposób są policzone proporcjonalnie do wpłacanego podatku na terenie gminy 

Włoszczowa.   

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. Na salę obrad przybył radny Michał Szafrański. Obecnie na sali 

obrad jest 15 radnych.  

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15  głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XLVII/305/22 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Włoszczowa na 2022 rok.  

Przewodniczący Rady  - wspomniał o promowaniu miasta, gminy Włoszczowa przez 

Burmistrza, który jest bardzo dobrym gospodarzem, Jolantę Tyjas  Radną w Sejmiku 

Wojewódzkim, która jest otwarta na problemy i zgłoszenia, Radnego Michała Szafrańskiego, 

który osiągnął wysokie tytuły jako sportowiec oraz ostatniego laureata Radnego Zbigniewa 

Woldańskiego,  który odebrał nagrodę kultury za wybitne osiągniecia w dziedzinie Kultury           

i Dziedzictwa Kulturowego z rąk Marszałka Będkowskiego.  

Przewodniczący poprosił  Burmistrza o kilka słów w sprawie sprzedaży węgla przez 

samorządy. 

 Burmistrz– odniósł się do sprzedaży węgla przez samorządy powiedział, że: wiele zadań                

z którymi nie radzi sobie rząd scedowane są na samorządy: pandemia, wojna na Ukrainie,              

dystrybucja węgla. Podkreślił, że rząd przyjął na razie projekt ustawy, która ma pozwolić 

samorządom na dystrybucję węgla dla gospodarstw domowych po preferencyjnej cenie. Dodał, 

iż żaden z samorządowców nie ma takiego umocowania prawnego aby sprzedawać węgiel. 
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Sprzedaż węgla to także zagrożenia dla samorządowców: brak miejsca na składowanie, wagi     

z atestami, ubytki, koncesja na sprzedaż paliw. Podkreślił, że gmina wyraziła akces w piśmie 

do wojewody przez sprzedawców węgla zlokalizowanych na terenie miasta i gminy 

Włoszczowa. Na koniec poprosił radnych o podpowiedzi i wskazówki  dot. dystrybucji węgla.  

Radna Anna Błaszczyk – powiedziała, że docenia i szanuje  działania Burmistrza, które 

wykonuje na rzecz gminy. Natomiast podkreśliła, że zamiast wychodzić od pozytywnych 

rzeczy to wychodzimy od negatywnych. Wspomniała, iż może warto dogadać się                               

i współpracować z inną  gminą. Dodała  również, że nie martwimy o mieszkańców prywatnych  

naszej gminy, którzy opalają węglem. Zapytała dlaczego mieszkańców  Włoszczowy dzielimy. 

Na tych którzy są podciągnięci pod spółkę i o nich się martwimy a mieszkańcy, którzy opalają 

węglem są kategoryzowani . 

Radny Piotr Turczyński – powiedział, iż uważa że tak ważna sprawa powinna być przekazana 

radnym wcześniej do informacji aby mogli się przygotować i powinno być ujęte w porządku 

obrad. 

Przewodniczący Rady  - powiedział, że na początku obrad zapytał radę o zgodę.  

Radny Michał Szafrański – zapytał czy wójtowie, burmistrzowie  otrzymali  odpowiedź na 

propozycje aby węgiel dystrybuować przez punkty. 

Grzegorz Dziubek Burmistrz – powiedział, że do wojewody zostało wystosowane pismo, iż 

Gmina Włoszczowa  przystępuje za pośrednictwem punktu dystrybucji. Dodał, że 

prawdopodobnie wojewoda od wszystkich samorządów zbierał informacje zbiorczą natomiast  

później będą podejmowane decyzje.  

Radny Jerzy Wiśniewki – zapytał: Kto będzie płacił podwykonawcom gmina czy rząd ?  

Grzegorz Dziubek Burmistrz- wyjaśnił, że w tym zakresie nie na żadnych wytycznych oraz nie 

regulują tego żadne przepisy na dzień dzisiejszy. Powtórzył jeszcze raz, że węgiel będzie 

kupowany po 15000 zł i sprzedawany za kwotę nie większą jak 2000 zł. 

Rady Dariusz Gieroń – powiedział, że jako samorząd nie jesteśmy przygotowani logistycznie  

 i według niego kierunek przez  przedsiębiorców w chwili obecnej jest właściwy. 

Do punktu 4 
Przewodniczący Rady  - stwierdził, iż został wyczerpany porządek obrad i zamknął obrady 

czterdziestej siódmej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie.  

 

 

     

     Protokołowała                                                        Przewodniczący Rady Miejskiej            

 

      Monika Kozieł                                                             /-/  Grzegorz Dudkiewicz                                                                    

   

      

 


